

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde den 02/04-2019

JS	THMO	KIPE	KRT	TOSI	MOJO	HMR	FL	PEBO
	1					1		
Abest	Ejd.mest.	HR	BGH	UDL	EN	Sbest	NMM	MIS
1	1	1		1	1	JAN	1	1
Kopier fordelt 11 / 4 2019 af: MJT								

Afdeling: G/37

Fremmødt: Prema, Henrik, Caroline, David Og Troels

Afbud: Ingen

Referent: Troels.

Dagsorden: 1. Godkendelse af sidste referat
2. Evt. indlæg fra ejendomsmester/inspektør
3. Formanden: Siden sidst / indkommen post
4. Igangværende initiativer i afdelingen
5. Beboersager / klagesager
6. Næste Møde

- 1: Ok
- 2: Intet
- 3: Se bilag 1+2
- 4: Intet
- 5: Intet
- 6: 09-04-19. Kl 17.00.

FAB Indg. post
8 APR. 2019

Bilag 1. Bestyrelsesmøde 02/04-19

- 1: Bestyrelsesmøder bliver afholdt den første tirsdag i hver måned kl 17.00.
- 2: Det er blevet vedtaget at oprette en kontaktemail fra beboere til bestyrelsen, Den hedder BestyrelseG@gmail.com.
- 3: Valg af næstformand og kasserer. Henrik blev valgt som næstformand, og Prema blev valgt som kasserer.
- 4: Den 21/05-19. Afdeling G tager imod tilmeldinger til Tysklandstur
- 5: Fællesmøde i bestyrelserne den 09/05-19. Bestilling af smørrebrød er den 06/05-19
- 6: Bestyrelsesmøde i uge 17, dato ukendt, da det bliver en dag hvor Theis (inspektør) kan deltage.

Nye punkter.

- 1: Ny hjemmeside til info fra bestyrelsen.

Vedtaget, Henrik kigger lidt på hjemmesider, og kommer med en anbefaling på næste møde.

- 2: Parkeringsproblemer pga. mange firmabiler, skolebus m.m.
Bestyrelsen Undersøger ved Theis om der er mulighed for at gøre noget.

Thmo: det var oppe på afdelingsmødet i januar, forslag om varevogne, indtil 3500 kg må holde i området.

- 3: Må bestyrelsen/afdelingen modtage donationer?
Dette undersøges ved boligselskab.

Lad os tage en snak omkring dette, hvis / inden det bliver aktuelt. Mjt

4: Socialt samvær efter beboermøder over et glas vin, en øl eller sodavand.

Bestyrelsen undersøger hvad regler for brug af fælleshus siger.

5: Samarbejde med bestyrelse på Anemonevej og Bregnevej angående arrangementer. Regler er i driftoverenskomst for fælleshus.

Bestyrelsen undersøger hvad der er tilladt.

6: Få klar gjort borde/bænkesæt.

**Der tages kontakt til Theis (inspektør ved Fabbo)
for at få sat dette i gang.**

}

Thmo: det er bestyrelsen der sætter borde og stole op.

7: Oprydning i informationstavler.

Troels kigger på dette.

8: Kunne der være interesse for et mini bibliotek i cafeen ?

Der er på nuværende tidspunkt ikke interesse.

9: Der kommer mange mundtlige klager over at beboer smider cigaret skodder ud fra deres altaner.

Dette tages op med Theis.

}

Thmo. Der er sat affaldsspande op, men er åben for ideer

10: Troels kan arrangere rundvisning på Fyens Stiftstidende Trykkeri på Blangstedgårdsvej nr 2. Der er mulighed for 15-20 personer, og dette vil koste ca 150 kr pr gang, til en god flaske vin til rundviseren. Hvis der er stor interesse, så kan der laves flere rundvisninger. Tidspunkt vil blive mandag eller fredag ca kl 19 til 21.

Bestyrelsen arbejder videre med dette, undersøger om der er interesse.

11: Er der et behov for at de informationer fra bestyrelse til beboere også kommer på Engelsk?

Der er ikke behov på nuværende tidspunkt.

12: Er det rentabelt at drive fællesvaskeri i et moderne byggeri/nyrenoveret byggeri??

Dette vendes med Theis

}

Thmo: der arbejdes på det i forbindelse med effektiv drift. Kan fortælle mere om det når vi mødes.

13: Lave et indhak i jordstakkene ned imod stien, hvor borde/bænkesæt kan stå.

Tegning vil blive lavet, hvis der er interesse for ideen.

Dette vendes med Theis

14: Afskærmning på en del altaner ser afskyeligt ud.

Dette vendes med Theis.

}

Thmo: Der er bestemt om det, vi skal bare havde det sat i værk.

15: Lave en samlet aktivitetsoversigt med tider for beboerhus, og hænge den op i info tavler.

Der bliver indsamlet info til en aktivitetsoversigt.

16: Velkomstmappe til nye beboere med ordensregler, info/aktivitetsoversigt for fælleshus, kontakt info til bestyrelse og service numre.

Kontakter Klaus som er driftschef.

17: Købes der ind lokalt når bestyrelsen skal bruge smørrebrød, kød til grill m.m ?

Delvist, undersøger om det er muligt at købe mere ind lokalt.

18 : BL - Danmarks Almene Boliger. fejre 100 års fødselsdag med Danmarks længste morgenbord Lørdag den 15/06-19.

Bestyrelsen Undersøger om der er interesse i at deltage.

19: Det er blevet besluttet at transsexuelle/kvindelige beboer gerne må komme i dameklubben.

Bilag 2. Punkter til dagsordenen den 2. april 2019.

Indsendt af beboer den 26. mar. 2019 09.56

1: Nyhedsbrev der skulle være omdelt i slutningen af 2018 hvornår udkommer det.

Bestyrelsen undersøger ved Marie i fælleshuset.

2: Hvor bliver referater fra diverse møder, (styregruppe, Huset,) offentliggjort.

Der bliver oprettet en ny Hjemmeside. Men indtil den er oprettet vil referater blive hængt op i infotavler.

3: Hvad får beboerne ud af boligkonsulenterne i de nye helhedsplan, vi får at vide at de skriver men hvad, eventyr eller til eget CV. Det er helhedsplanen der betaler, men helhedsplanen er beboerne.

Bestyrelsen undersøger ved Marie/Ole fra boligsocialthus.

4: Kan man få oplyst hvem der sidder som repræsentanter for de forskellige grupper i huset, brugerrådet, man kan ikke sidde både som medlem for en gruppe og samtidig i afdelingsbestyrelse.

Bestyrelsen undersøger ved Kurt (Formand for fælleshus), hvem der sidder i div. Bestyrelser og grupper.

5: Hvordan kan folk der ikke er bosiddende i Korsløkken, have adgang til huset, som bruger.

Personen er frivillig i fælleshuset, men dette undersøges med Kurt.

6: Status på overvågning.

Bestyrelsen undersøger dette ved Theis

}

Thmo: forventer opstart omkring juni.

7: Status på altanrydninger.

Bestyrelsen undersøger dette ved Theis

}

Thmo: vi arbejder på en løsning.

8: Hvad sker der med projektet med en parkour bane.

Dette projekt er droppet ud fra nuværende information.